



香港童軍總會
Scout Association of Hong Kong
香港青年獎勵計劃半年統計表
Half-yearly Statistical HKAYP User Unit



執行處支部 User Unit	旅 Group	區 District	地域 Region
執行處支部名稱 User Unit Name			
統計日期 Statistical Period	由 From	至 To	

會員統計 Memberships

	參加者 Participants						總數 Total	導師及 領袖 Instructors and assessors
	銅章 Bronze		銀章 Silver		金章 Gold			
	男 Male	女 Female	男 Male	女 Female	男 Male	女 Female		
上期結餘人數 No. b/f from last period								
期內新加入人數 *1 No. of new entrants *1								
期內退出人數 *2 No. of drop-outs *2								
期末結餘人數 No. as at end of period								
包括 童軍成員 including Scouts								
深資童軍成員 Venture Scouts								
樂行童軍成員 Rover Scouts								

進度統計 Progress

		上期結餘人數 No. b/f from last period	期內新加入人數 *3 No. of new entrants *3	期內退出人數 *4 No. of drop-outs *4	期末結餘人數 No. as at end of period
服務科 Service	銅章 Bronze				
	銀章 Silver				
	金章 Gold				
野外鍛鍊科 Expedition	銅章 Bronze				
	銀章 Silver				
	金章 Gold				
技能科 Skill	銅章 Bronze				
	銀章 Silver				
	金章 Gold				
康樂體育科 Physical Recreation	銅章 Bronze				
	銀章 Silver				
	金章 Gold				
團體生活科 Residential Project	金章 Gold				



香港童軍總會
Scout Association of Hong Kong
 香港青年獎勵計劃半年統計表
Half-yearly Statistical HKAYP User Unit



期內舉辦之活動 Activities held during the period

--

遇到之困難及期望協助方法 Difficulties encountered and expected assistance

--

其他事項 Remarks

--

支部組長姓名 Leader's Name	支部組長簽署 Leader's Signature
日期 Date	

備註

- (1) 會員統計內，加入成員包括
- 於統計期內第一次加入獎勵計劃的參加者，包括銅章參加者、直接銀章參加者及直接金章參加者，或；
 - 已於較低的章級完成最少兩個科目，並已展開此章級項目的參加者，或；
 - 由其他執行處／執行處支部加入的參加者。
- (2) 會員統計內，退出成員包括
- 於統計期內退出獎勵計劃的各章級參加者，或；
 - 已達至參與獎勵計劃年齡上限而未獲准許延期的參加者，或；
 - 完成各科目的要求並獲取獎章的參加者，或；
 - 未能完成此章級的所有科目，並於更高章級展開活動的參加者，或；
 - 已轉往其他執行處／執行處支部的參加者。
- (3) 進度統計內，加入成員包括
- 於統計期內，在該章級開始該科活動的參加者（以活動開始日期為準），或；
 - 已於較低的章級完成最少兩個科目，並於此章級及該科目已展開項目的參加者，或；
 - 由其他執行處／執行處支部加入，並於此章級及該科目已展開項目的參加者。
- (4) 進度統計內，退出成員包括
- 於統計期內退出獎勵計劃的各章級參加者，或；
 - 已達至參與獎勵計劃年齡上限而未獲准許延期的參加者，或；
 - 完成該科目的要求的參加者，或；
 - 未能完該科目，並決定退出或於更高章級展開活動的參加者，或；
 - 已轉往其他執行處／執行處支部的參加者。

Notes

- (1) In the Memberships section, a New Entrant is
- a young person who enters the Scheme for the first time during the period, i.e. a Bronze entrant, a direct Silver entrant or a direct Gold entrant; or
 - a participant who enters a higher level of Award after completion of at least two Sections at a lower level of Award; or
 - a participant transferred from another OA/Award country.
- (2) In the Memberships section, a Drop-out is
- a participant who reports withdrawal from the Award Scheme during the period; or
 - a participant who reaches his/her upper age limit without having granted upper age extension; or
 - a participant who has gained an Award whether he/she will be progressing on to a higher level of Award; or
 - a participant who has not yet attained an Award but is progressing on to a higher level of Award; or
 - a participant who has transferred to another OA/Award country.
- (3) In the Progress section, a New Entrant is
- a young person who started an activity in this section during the period; or
 - a participant who enters a higher level of Award and started an activity after completion of at least two Sections at a lower level of Award; or
 - a participant transferred from another OA/Award country and started an activity in this section.
- (4) In the Progress section, a Drop-out is
- a participant who reports withdrawal from the Award Scheme during the period; or
 - a participant who reaches his/her upper age limit without having granted upper age extension; or
 - a participant who fulfilled the requirement of the section successfully; or
 - a participant who has not yet met the requirement, and withdraw or in progression on to a higher level of Award; or
 - a participant who has transferred to another OA/Award country.